

総合資格学院は、日本の国家資格である建築士の教育を通じ、高い技術と倫理観を有する真の技術者の育成に取り組んでいます。建築・不動産関連の国家資格取得支援講習会を開催し、年間延べ2万5千人の生徒が利用しています。

建築士試験の合格実績は、日本国内で第1位です。昨年、日本で1級建築士となった、全4,014名の内、2,238名は、総合資格学院の現役の生徒でした。主要都市部での、市場占有率は6割を超えています。

総合資格学院は、技術者育成事業を通じ、建設業の発展と建築文化の振興、安全・安心な社会作りに貢献してゆこうと考えています。そのため私たちは、次世代の建設業を担う若者たちを応援すべく、様々な設計展や建築系イベントの支援活動を行っています。昨年一年間では60を超える活動に対して、活動資金の一部を拠出するなどの支援を行いました。

アジア建築新人戦についても、第一回大会から継続して支援を行っています。アジアから日本へ建築を学びに来ている留学生への支援と合わせ、今後もアジアで建築を学ぶ学生を応援してゆきます。



Sogo-Shikaku-Gakuin works to cultivate genuine technical experts possessed of advanced technologies and ethics via education for Registered Architects, a national certification in Japan. It holds classes to support the acquisition of certifications related to architecture and real estate, which are attended by 25,000 students each year.

Sogo-Shikaku-Gakuin is the top school in Japan for number of students who have passed the Registered Architect Examination. Last year a total of 4,014 people in Japan became Grade 1 Registered Architects, of which 2,238 were current students at Sogo-Shikaku-Gakuin. We also have a market share of over 60% in major cities.

At Sogo-Shikaku-Gakuin, we hope to contribute to the development of the construction industry; promotion of the architecture culture; and creation of a safe, peaceful society via our technical expert cultivation business. To that end, we carry out support activities for various design exhibitions and architecture-related events as a way to assist the young people who will be in charge of the construction industry in the next generation. During the previous year we provided support for more than 60 activities, including donating a portion of activity funds.

We have also continually supported the Asian Contest of the Rookies' Award from the first contest. Together with assistance for Asian international students who come to Japan to study architecture, in the future we will also support students who want to study architecture in Asia.



総合資格学院致力于通过日本国家认证的建筑师资格教育,培养真正具有高技术水平和伦理观的技术人员。每年共有25,000名学员参加我院举办的建筑、不动产相关国家资格认证培训讲座。

我院建筑师资格考试的通过人数在日本国内居于首位。去年在日本共有4,014人成为一级建筑师,其中2,238人是综合资格学院的在校学生,而在主要城市的市场占有率超过6成。

综合资格学院希望通过技术人员培养事业,为建筑业的发展和建筑文化的振兴以及创建安全、放心的社会做出贡献。因此,为了对将要担负新时代建设任务的年轻人给予帮助,我院赞助各种设计展和建筑类活动。去年一年就为超过60场的活动提供了部分活动资金。

亚洲建筑新人赛也是我院从第一届起就一直提供赞助的活动。今后我们仍将对从亚洲各地来日本学习建筑的留学生提供援助,持续帮助亚洲学习建筑的学子们。



SOGO-SHIKAKU Co. Ltd